
 

 
Z Á P I S N I C A 

Zo 4. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 27.11.2023 o 17.00 hod. 

v zasadačke Obecného úradu  v Otrhánkach 

 

Prítomní:                  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:             podľa prezenčnej listiny 

 
PROGRAM:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia úloh z predchádzajúceho zasadania 

1. Návrh  - rozpočet na roky 2024, 2025, 2026 , schválenie 

2. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na roky 2024, 2025, 2026 

3. Úprava rozpočtu č.5/2023 

4. Návrh VZN č.1/2023 o Organizácii miestneho referenda v obci Otrhánky 

5. SOZA -  HLZ č. VP/23/34954/003 

6. Úrad práce, soc. vecí a rodiny Partizánske Dohoda č. 23/09/010/77 

7.  Dohoda o zabezpečení záujmového vzdelávania v CVČ OF-550/24152-21 

8. Zmluva WEBEX DIGITAL 

9. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce : 

- TJ Baník Haláčovce-Otrhánky, 

- STOLNOTENISOVÝ ODDIEL, Otrhánky,  

- DHZ Otrhánky,  

10. Botka Samuel Žiadosť o vydanie potvrdenia podľa §24 ods. 3, písm. a/ Zákona č. 180/1995 Z.z 

11.   Rôzne: 

- Odmeny poslancov 

-  Príprava a organizácia Mikuláša, Valentínskeho plesu 

12. Diskusia 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver.                          

Hlasovanie:                                                                                              Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                                                                                                                               Cagáň Jaroslav 

                  Slováková Adriana 

                                                                                                                               Flimelová Eva                                                                                                                                 

                    Proti:0   Zdržal sa:    0                                                                                                                                                                                            
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1.Otvorenie zasadnutia 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý úvodom privítal 

prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, predsedu a členov návrhovej komisie 

a konštatoval, že zasadnutia sa podľa prezenčnej listiny zúčastnili 5 poslanci, takže 

zasadnutie je uznášania schopné. 

 

2.Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 

     Za predsedu návrhovej komisie obecného zastupiteľstva bola zvolená p. Flimelová Eva, za 

členov p. Smolka Milan, p. Cagáň Jaroslav, za overovateľov zápisnice p. Slováková Adriana, 

Slovák Martin, za zapisovateľku zápisnice bola určená  Hašpicová Gabriela.      

Hlasovanie:                                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                                               Slováková Adriana 

                                                                                                                               Flimelová Eva 

                                                                                                                                     

                                                          Proti:0   Zdržal sa: 0 

 

3.  Kontrola plnenia úloh z predchádzajúceho zasadania 

Neboli zadané úlohy na predchádzajúcom zasadaní zo strany poslancov. 

Hlasovanie:                                                                              Za: 5  Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana                            

                                                                                                           Flimelová Eva                     

                    Proti:0   Zdržal sa: 0                                                                                                                               

4.Rozpočet na roky 2024, 2025, 2026 

 

Starosta obce predložil návrh rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026 poslancom obecného 

zastupiteľstva. Ďalej poslancov oboznámil so žiadosťami o dotácie, ktoré boli doručené 

na obec a to: 

      Dňa 24.11.2023 pod spisovou značkou 2023/581 Žiadosť o dotáciu od od TJ Baník   

Haláčovce-Otrhánky. 

     Dňa 23.11.2023 pod spisovou značkou 2023/582 Žiadosť o dotáciu od DHZ Otrhánky. 

     Dňa 23.11.2023 pod spisovou značkou 2022/583 Žiadosť o dotáciu od Stolnotenisového 

oddielu Orol Otrhánky. 
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Po predložení uvedených žiadostí o dotácie  (bod 12. ) poslanci hlasovali o pridelení dotácie 

pre rok 2024 nasledovne: 

TJ Baník Haláčovce-Otrhánky                1 500,--€ 

DHZ                                                                300,--€ 

      ST OROL                                        v sume   300,--€ 

Poslanci  návrh finančného rozpočtu na roky 2024,2025,2026 schválili. 

Hlasovanie:                                                                              Za: 5  Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana                            

                                                                                                           Flimelová Eva                     

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 

5.Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na r. 2024, 2025,2026 

Kontrolórka obce skonštatovala, že návrh viacročného rozpočtu a návrh rozpočtu obce na rok 

2024 je spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi predpismi – zákonom č 

523/2004 Z.z o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov a zákonom č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Navrhovaný rozpočet obce na rok 2024 bežný je zostavený ako vyrovnaný, nie sú 

rozpočtované kapitálové príjmy ani kapitálové výdavky. Poslanci informáciu k stanovisku 

zobrali na vedomie. 

 

Hlasovanie:                                                                              Za: 5  Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana                            

                                                                                                           Flimelová Eva                     

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 

                                                                                                                               

 

 

 

 

6.Úprava rozpočtu č. 5/2023 

Poslanci schválili predloženú úpravu rozpočtu č. 5/2023. 

                                                                                                Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva                                          

                    Proti:0   Zdržal sa: 0 
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7. Návrh VZN č. 1/2023 O organizácii miestneho referenda v obci Otrhánky 

Starosta oboznámil prítomných poslancov s návrhom VZN č. 1/2023 O organizácií miestneho 

referenda v obci Otrhánky, nakoľko nás prokuratúrka upozornila, že predmetné VZN obec 

doposiaľ nemá. Poslanci uvedené VZN schválili:                

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0    

8. SOZA -HLZ č. VP 23/34954/003 

Jedná sa o hromadnú licenčnú zmluvu k výročiu obce. Poslanci hlasovali:  

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0    

9. Úrad práce, soc.vecí a rodiny Parrtizánske Dohoda č. 23/09/010/77 

Starosta predložil poslancom dohodu, poslanci súhlasili. 

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0    

 

 

 

 

10. Dohoda o zabezpečení záujmového vzdelávania v CVČ OF-550/24152-21 

Starosta vysvetlil, že ide o krúžkovú činnosť v CVČ 2 deti z obce x 8 € za každé dieťa x 3 

mesiace = 48€. 

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0  
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11. Zmluva WEBEX DIGITAL s.r.o. 

Vzhľadom na to, že naša stránka nespĺňa viaceré náležitosti, poslanci schválili zmluvu 

o vytvorení  webstránky a poskytovaní doménových a webhostingových služieb. 

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0    

12.Žiadosti o poskytnutie z rozpočtu obce 

Na základe prijatých žiadostí o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce podľa VZN č. 25/2005 pre rok 

2024 od žiadateľov: Telovýchovná Jednota Baník Haláčovce-Otrhánky, DHZ Otrhánky 

a Stolnotenisový oddiel  OROL Otrhánky bola schválená dotácia pre: 

TJ Baník Haláčovce-Otrhánky     v sume 1500,--€ 

DHZ                                                 v sume   300,--€ 

ST OROL                                        v sume   300,--€ 

Poslanci apelovali na upratovanie po tréningoch Stolnotenisového oddielu. 

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                                                                                                           Flimelová Eva 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0    

13. Botka Samuel Žiadosť o vydanie potvrdenia podľa §24 ods. 3, písm. a/ Zákona č. 180/1995 

Z.z.  

Poslanci predmetnú žiadosť pána Botku neschválili, vzhľadom na to, že nie je prístupová 

komunikácia a zámer stavby.  

Hlasovanie:                                                                            Proti:5  Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                    za:0   Zdržal sa: 0    

 

14.Rôzne:  

-Odmeny poslancov 

Starosta obce navrhol odmenu po 50€( HM) pre poslancov OcZ, ďalej sú odmeňovaní  podľa účasti 

na zasadnutiach obecného zastupiteľstva dľa VZN o odmeňovaní poslancov. Poslanci súhlasili.  

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0    
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-Príprava a organizácia Mikuláša a Valentínskeho plesu 

Starosta vyzval poslancov na organizovanie príprav Mikuláša pre naše deti. Mikuláš bude 

v kultúrnom dome 09.12.2023 o 15.00 hod. Poslanci a mamičky budú zdobiť a piecť 

medovníčky spolu s deťmi . Týmto sa môžu pridať aj ostatní občania. 

 

Tiež starosta oboznámil poslancov s prípravami Valentínskeho plesu, ktorý sa uskutoční 

10.02.2024 v kultúrnom dome. 

Poslanci zobrali uvedené akcie na vedomie.  

Hlasovanie:                                                                            Za: 5   Slovák Martin  

                  Smolka Milan  

                  Cagáň Jaroslav 

                                                                                                           Slováková Adriana 

                    Proti:0   Zdržal sa: 0  

15.Diskusia   

V rámci diskusie z hostí vystúpila p. Mgr. Flimelová Miroslava. za futbalistov, kde apelovala 

na podporu futbalového tímu. Taktiež sa pridali aj poslanci p.Slovák, p.Slováková 

a p.Flimelová E. s požiadavkou o udržanie futbalového tímu, vzhľadom na nepostačujúce 

financie a aj dotácie z obcí. 

V rámci diskusie neboli žiadne iné pripomienky. 

 

15.Návrh na uznesenie 

Návrh predniesol starosta obce. K návrhu neboli podané pripomienky a následne bol schválený.  
      Hlasovanie:                                                                           

                                                                                                               Za: 5  Martin Slovák 

                                                                                                                         Milan Smolka 

                                                                                                                         Jaroslav Cagáň 

                                                                                                                        Adriana Slováková 

                                                                                                                        Eva Flimelová 

                                                                                                                               

                 Proti: 0        Zdržal sa: 0 

16. Záver  

Na záver starosta obce Ján Strempek poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil 

ustanovujúce zasadnutie OZ v Otrhánkach. 

  

Overovatelia zápisnice: Slováková Adriana  

                                       Slovák Martin 

                                         

Zapísala: Gabriela Hašpicová                                                                                                                     

 

                                                                                                                     Ján Strempek  

Vyvesené: 29.11.2023                                                                                  starosta obce  

Zvesené: 

                                                                                                                 


